The English Version comes immediately after the Chinese version.

理工大學教職員協會會訊第十七期 (2019年1月)

一、「薪酬調整意見調查」總結報告

理大教職員協會於去年 11 月向全校全職員工進行了「薪酬調整意見調查」。我們委託了本校應用數學系的 統計顧問服務中心負責數據分析。現附上中、英文簡易版 power point 以供同事參考。另本會亦於 1 月 16 日舉行發布會,時間地點如下。懇請各位出席,以便聽取詳細的調查報告,並共同討論後續事官。同事需帶備職員證,在進入會場時以作識別。

日期: 2019年1月16日(星期三)

地點: N001

時間: 1245-1400 (廣東話)

1400-1500 (英語)

二、員工優惠

本會致力為會員提供各類優惠,有部份更特別切合會員所需。優惠資訊會定時更新,請瀏覽以下連結獲取最新詳情。

https://www.polyu.edu.hk/PUSA/Promotions.html

三、成為會員

如欲成為本會會員,請下載以下表格。填寫資料後請交回協會辦事處。

https://www.polyu.edu.hk/PUSA/final%20version%20of%20PUSA Application Form. pdf

香港理工大學教職員協會幹事會

PUSA ALERT Issue No. 17 (January 2019)

Item 1 PUSA Opinion Survey on Salary Adjustments Final Report

PUSA issued a survey questionnaire on the captioned in last November. We have committed the Statistical Advisory Unit of Department of AMA to conduct the data analysis. Enclosed please find a simplified PPT version for your brief capture, and PUSA will like to involve all staff members to come for a full deliberation of findings and to discuss on follow up direction in a Forum that we have announced before Christmas. Please bring along your staff ID card for identity confirming before entering the venue.

Date 16th January 2019 (Wednesday) Venue N001 Time 1245-1400 (Cantonese) 1400-1500 (English)

Item 2 Membership Promotion Link

From time to time, PUSA will try to provide promotion of different kinds to the University community, and some of them may be offered exclusively to members. PUSA will renew the promotion periodically, and please check through the link below for latest update:

https://www.polyu.edu.hk/PUSA/Promotions.html

For those who would like to us as members, please download the form from the link below and send back to us

https://www.polyu.edu.hk/PUSA/final%20version%20of%20PUSA_Application_Form.pdf

PUSA Exco